
Referat til bestyrelsesmøde i Rask Mølle Børneunivers  

 

Dato: 30.5.23 

Tidspunkt: 17-19 

Sted: Skovstjernen 

Ref: Sanne  

 

 

1.Nyt( nyt fra institutionen) 

 

1.8 sker der lidt. 

En pædagog er ansat 1.8 til vuggestuen, 

2 medarbejdere har opsagt deres stillinger pr. 1/8. En medarbejder i vuggestuen, samt en 

medarbejder fra Skovstjernen. 

En tidsbegrænset ansættelse i vuggestuen er forlænget til 1.6.24 

Winnie går på efterløn start okt 

Alice går på efterløn start sept.   

 

I Skovstjernen er vi ved at lave en grøn profil. Der er blevet søgt fonde til.  

 

Morten holder møde med de ansatte om 14 dage.  

 

2. Nyt fra formanden:  

 

der er kommet én email tråd.  

der kommer en mail 3 uger før mødet om dagsordenen.  

 

3. Budget: 

 

Nicholas er stadig ved at finde ud af regnskabet.  

Der er et overskud på 150.000 kr. dette kan ændre sig qua ledelsesfronten.  

 

Der bliver mellem 24-31 børn i vuggestuen året ud. Det ser fornuftigt ud.  

søstjernen er der en stor 2020 årgang. dette fortsætter så der vil være fuld belagt 

Skovstjernen er på 40 børn 1. april 2024.  

Skovstjernen er ikke lukningstruet.  

fra nu af er det skovstjernen, man bliver meldt i automatisk frem for søstjernen ved 

pladsanvisning. 

 

Der skal gøres noget omkring skovstjernens renommé, og der bliver snakket om hvordan 

dette kan gøres.  

 

Der er overskud på billederne. Hvad skal pengene bruges på. Der er 3900 kr i overskud. 

Findes der det rigtige initiativ, der eventuelt ville kræve en merbetaling, vil dagtilbuddet 

dække denne. 

 

 

 



4. Forældretilfredshedsundersøgelse: 

 

Der kommer en forældretilfredsundersøgelse de sender ud slut september start oktober. Vi 

må stille 6 spørgsmål. Dette snakker vi om næste møde.  

 

De planlægger at lave det hvert år.  

 

5. Informationsniveau: 

 

Nicholas spørger til informationsniveauet fra ledelsen. Hvad synes bestyrelsen? De synes 

det er fint. Måtte gerne være mere proaktiv omkring personalesituationen.  

 

6. fællespasning: 

Der er positiv feedback.  

Der kan spares to stk personale om dagen, ved fællespasning. plus el, vand og varme.  

Vi skal have kigget på om der kan være mulighed for at der kan være feriepasning i 

Skovstjernen.   

 

7. Sommerfest: 

 

Sommerfesten er aflyst. Det vil kræve for meget optjent afsp. til personalet, samt der er 

arbejdsdag snart.  

 

 

8. Retningslinjer omkring solbeskyttelse:  

Der skal sendes link ud omkring solbeskyttelse på Aula. Eller en flyer på opslagstavlen.  

 

9. Evt: 

Forældrene er utilfredse med udskiftningen i vuggestuen.  

 

 

Der bliver tilbudt kursus til forældrebestyrelsesarbejdet. Dem der vil være med skal sende en 

Mail til Nicholas, så melder han til.  

 

 


